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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 3. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 31. kolovoza 2023. u 

16.00 sati u prostorijama Ureda HTS-a. 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 3. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Bojan Ružić, Pero Barović, Mate Matić, Mihovil Švigir, Sanja Brkić, 

Neven Nakić, Petar Šimić  

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski, J. Kostanić, Ž. Pongračić  

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice UO  

2. Informacija rekonstrukciji teniskih terena u Splitu 

3. Informacije o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 

4. Prijedlog Odluke o izboru juniorskih izbornika 

5. Razno 

Prije početka sjednice M. Švigir ukazao je na problematiku kvoruma UO gdje je naglasio da se 

ponavlja problem nedolaska na sjednice UO. F. Regina također je naglasio da je sada olakšana 

komunikacija i da prisustvovanje sjednicama UO putem ZOOM aplikacije sigurno olakšava 

planiranje vremena i smanjuje troškove. Apelirat će se prema članovima UO da se više uključe 

u rad UO HTS-a. 

Točka 1. 

Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 2. sjednice UO HTS-a 

Zapisnik je verificiran jednoglasno uz napomenu da se korigira u dijelu u kojem je navedeno 

da su 2 člana UO deponirali glasove. 

Točka 2. 

Informacija rekonstrukciji teniskih terena u Splitu 

U uvodnom izlaganju predsjednica je najavila gradnju dva betonskih terena na Brdima prema 

postignutom dogovoru s gradom Splitom. HTS će financirati izgradnju podloge u iznosu od 

50.000 eura, a grad Split zatvorene konstrukcije (balone). Time će se ublažiti kroničan 

nedostatak zatvorenih terena u Dalmaciji kojima je tijekom zimskih mjeseci onemogućeno 

treniranje. Ugovor o korištenju terena sklopit će se između JUŠOS, HTS i Županijskog teniskog 
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saveza splitsko dalmatinske županije. Izvršni direktor obrazložio je detaljnije postupke izvedbe 

rekonstrukcije igrališta. Nakon rasprave u kojoj je zaključeno da je rekonstrukcija terena na 

Brdima nužna i hitna, informacija je jednoglasno prihvaćena. 

Točka 3. 

Informacije o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 

Predsjednica je molila članove UO vezano uz dolazak na DC da se izjasne u najkraćem roku 

zbog ograničenog kapaciteta smještaja. Cijene ulaznica su definirane, 99 eura za sve susrete 

za sve dane od 12. – 19. 9., popust za mlađe od 16. Link je poslan svim klubovima. Klubovi za 

djecu mogu kupovati grupno i mogu se javiti direktno na ulaznice.hr Predsjednica je izvjestila 

članove da je E motion Group zadužena za cjelokupnu organizaciju te da HTS sudjeluje samo 

kao pomoć oko kontakata i da nema nikakve financijske obaveze oko organizacije eventa. 

Vlada RH sufinancira cijeli event u iznosu od 500.000,00 EUR. 

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o izboru juniorskih izbornika 

Sportska direktorica detaljno je izvjestila članove o postupku natječaja za izbor juniorskih 

izbornika na koje se javilo 12 kandidata. Postupak se odvijao u dvije faze, prijave i intervjua a 

za uži izbor formirana radna skupina koja odbrala je njih 8. Dodatnim razgovorima odabrani 

su kandidati koji su navedeni u pisanom prijedlogu.  

Nikša Đurović izbornik za kategoriju djevojčica 12 / 14  

Vedran Orešković izbornik za kategoriju dječaka 12 / 14  

Vilim Višak izbornik za kategoriju juniorki 16 / 18 

Velimir Zovko izbornik za kategoriju juniora 16 / 18 

Odluka stupa na snagu 1. 10. 2023. 

Pomoćnici izbornika birat će se u dogovoru sa HTS-om. 

Nakon rasprave prijedlog odluke prihvaćen je glasovima 8 ZA i 1 SUZDRŽAN. 

 

Razno 

Predsjednica je informirala članove UO o projektu izgradnje igrališta na bivšim terenima 

hokeja na travi u Zagrebu. Izvršni direktor detaljno je izvijestio o postupku izrade projekta 

novih igrališta u kojima bi sudjelovao Grad Zagreb i MINTS, a HTS bi financirao ukupni projekt 

u iznosu od 11.900 eur kako bi se ubrzala prijava na MINTS. Trošak izgradnje 4 igrališta dijele 

MINTS i Grad Zagreb. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. Izvršni direktor prezentirao je ideju 

o novoj pojedinačnoj ligi temeljenoj na GDSI rekreativnoj ligi i World Tennis Number gdje bi 

igrači bili sortirani po jakosti ne po godinama. Testirali bi ovu zimu i WTN i ligu, te bi se igralo 

kroz tjedan po grupama od 4 igrača po 4 susreta. Cilj su igrači koji ne mogu odvojiti vrijeme za 

cijeli turnir kroz vikend.  
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Predsjednica je izvjestila da je Pravilnik o zdravstvenim pregledima sportaša blizu donošenja. 

B. Ružić izrazio je svoje nezadovoljstvo Pravilnikom o zdravstvenim pregledima sportaša te je 

napomenuo da je Zajednica sportskih udruga Međimurja uputila svoje mišljenje na e 

savjetovanje. Nažalost savjetovanje je bilo u ljetnom periodu i zatvoreno je za komentare 8. 

kolovoza.  

Predsjednica je izvjestila o terminu sljedeće sjednice UO koja će biti u listopadu na kojoj će biti 

jedna od tema usklađenje sustava natjecanja HTS-a.  Zamolila je također da se održe sastanci 

s ligašima, te da se pripreme materijali za izmjenu i dopunu pravilnika za sjednicu UO. Također 

jedna od tema će biti novi statut i kategorizacija klubova. Zamolila je da se održe sastanci sa 

HUT-om i veteranima te da se predloži način kako da se uključe u HTS. 

Predsjednica je izvijestila da će prijedlog sistematizacije radnih mjesta HTS-a i prijedlog 

pravilnika o radu i plaćama HTS-a biti pripremljen za listopad ove godine i poslan članovima 

UO kako bi se konačna odluka o sistematizaciji i broju radnih mjesta, organigram Ureda, te 

Pravilnik o radu i plaćama HTS-a usvojio u studenom ove godine i uvrstio u financijski plan HTS-

a za 2024. godinu na način da će se uskladiti s inflatornim faktorima ugovori o radu  djelatnika 

i sa novim Zakonom o radu koji je stupio na snagu početkom godine. 

Noć tenisa biti će u studenom u ležernijoj i opuštenijoj atmosferi a detalje će se biti definirani 

do sljedeće sjednice UO. 

Završeno u 17. 15. 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 




